
Bestyrelsesmøde afholdes, 
Kl. 19:30-22:00, mandag den 21. august 2023
På Åsebro 71.

Dagsorden Type Bemærkninger Referat
1 Godkendelse af 

dagsorden
Info Referatet virker vores nye procedure? Dagsorden godkendt

Referatet sendes efter.

2 Økonomi Info Nyt fra kassemesteren Der er 18 restancer. Peter har netop sendt 
rykkere.
Banken har brug for dokumentation på nogle af 
bestyrelsesmedlemmerne. Peter rundsender 
link.
John opdaterer CVR registret.

3 Auderdølejren Debat/Beslutning Status aktindsigt, mail fra Intet nyt. De nye ejere har droppet at forsyne 
naboerne med vand fra vandværket. Halsnæs 
Forsyning skal nu etablere vand til beboerne 
på Nordhusvej.

4 Fredningen af Arrenæs Debat/Beslutning Status på fredningssag Fredningsnævnet forlængede fristen for 
behandlingen med to år i maj. Denne afgørelse 
blev påklaget, og nævnet har hjemvist 
afgørelsen i juli måned. Jf. 
naturbeskyttelsesloven kan et 
fredningsforslag genfremsendes inden to 
måneder fra forældelsen uden ændringer. Det 
har DN gjort og efter sigende er 
fredningsnævnet i gang med at finde dato for 
et offentligt møde.

5 Trafikken Debat/Beslutning Debat om Krestens udkast fra 31/5-2023•
Hastigheds nedsættelse til 40 km/t på Auderødvej, 
grundet ridning.

•
Kresten har sendt et udkast til en henvendelse 
til vejafdelingen angående fartregulering på 
Arrenæs.
Det besluttes at Kresten tilføjer Halsninoen 
med flere bløde trafikanter under argumenter. 
Aktindsigt tilføjes. John Ringer til rideskolen 
med spørgsmål om deres tilstedeværelse på 
Auderødvej.

6 Ejendomsvurderinger Debat/Beslutning Der udsendes i øjeblikket nye ejendomsvurderinger, 
hvem har fået?

• Vi har ikke hørt noget.

7 Nærvarme / 
Varmepumper

Debat/Beslutning Skal vi afholde et debat møde?• På generalforsamlingen blev der spurgt ind til 
muligheden for fælles fjernvarme løsning i 
Auderød.
Bestyrelsen løber ikke videre med denne bold, 
og vurderer i øvrigt ikke der er opbakning til 
en fællesløsning

8

9

10

Næste møde Beslutning Nyt møde aftales November 202327.

Eventuelt Debat/Info Ingen bindende beslutninger under dette punkt NAH har fået ny formand. Det er Sally 

Dagsorden 



Frandsen Aarøe fra Bådlaget der er tiltrådt 
som formand. Kresten skriver referat og 
sender ud inden 14 dage sammen med sidste 
referat.

Type
I denne dagsorden er indført markering af punkterne så deltagerne kan forholde sig til hvor meget der bør diskuteres.

Info:        
Stof af oplysende karakter. Ikke beregnet til debat.

Princip:   
Fastlæggelse af overordnede emner som bestyrelsen skal kunne navigere efter.

Debat:       
Diskussion, men der skal ikke nødvendigvis tages en beslutning.

Beslutning:    
Der skal tages en beslutning eller findes en enighed om emnet.

Planlægning:   
Der skal placeres ansvar for udførelse af konkrete opgaver. 

Hvis punktet bliver uafsluttet af den ene eller anden grund, kan det behandles i underudvalg.


